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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa  

Odbytego w dniu 17 kwietnia 2019 roku o godzinie 12.00 

W Sali sesyjnej 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Komendant Straży Miejskiej Pani Beata Miś,  

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 

3. Podsumowanie zimowego utrzymania dróg-poniesione koszty, wykorzystanie sprzętu 

gminnego, potrzeby zakupu dodatkowego sprzętu. 

4. Stan zaawansowania programu gospodarki niskoemisyjnej miasta Wisła. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Bronisław Szalbót rozpoczął posiedzenie od powitania  wszystkich 

przybyłych i poprosił o przyjęcie protokołu z  posiedzenia komisji w dniu 20 marca 2019 roku. 

Głosowanie: za przyjęciem protokołu:  jednogłośnie 6 „za”. 

 

Ad. 2 

Na wstępie Przewodniczący Komisji Radny Bronisław Szalbót poprosił Komendant Straży Miejskiej 

Beatę Miś o omówienie przygotowanej informacji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. Za przyjęciem informacji: jednogłośnie wszyscy „za”.  

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad- podsumowanie zimowego 

utrzymania dróg. Członkowie komisji zaznajomili się z materiałem, który stanowi załącznik do 

protokołu i zadawali pytania Burmistrzowi Tomaszowi Bujokowi.  

Radni wystosowali wniosek: „ o zintensyfikowanie działań mających na celu utworzenie zakładu 

komunalnego wraz z jego dosprzętowieniem i przeniesienie jego siedziby wraz ze sprzętem do  

pomieszczeń gminnych na teren oczyszczalni ścieków” 

Głosowanie za  wnioskiem:  jednogłośnie wszyscy  „za” 
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 Za przyjęciem informacji : jednogłośnie wszyscy  „za” 

 

Ad. 4 

Informacje o stanie zaawansowania realizacji programu gospodarki niskoemisyjnej omówił Burmistrz 

Miasta Tomasz Bujok. W ramach działań związanych z likwidacją niskiej emisji miasto Wisła udziela 

dotacji mieszkańcom na wymianę źródeł ciepła oraz prowadzone są prace związane z 

termomodernizacją obiektów użyteczności publicznej. W informacji zostały przedstawione kwoty  

oraz źródła dofinansowań wraz z zestawieniem złożonych wniosków. W trakcie omawiania materiału 

przez Pana Burmistrza, członkowie komisji zadawali pytania. 

 Informacja o stanie zaawansowania programu stanowi załącznik do protokołu. Głosowanie za 

przyjęciem informacji:  jednogłośnie  wszyscy  „za” 

Ad. 5 

W sprawach bieżących członkowie komisji zaznajomili się z dwoma odpowiedziami na wnioski komisji 

oraz poruszano temat gospodarowania odpadami komunalnymi w mieście. 

Na tym Przewodniczący Komisji Radny Bronisław Szalbot zakończył posiedzenie komisji i  

podziękował za udział w posiedzeniu. 

 

       Protokołowała                                                                                          Przewodniczący Komisji 

Inspektor Justyna Pilch                                                                                   Radny Bronisław Szalbót 

 

 

 


